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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 11/2024 

Datum, čas 20.05. 2024 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (7) 
Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana Šváchová, 
Martina Musilová, Michal Knor 

Omluveni (2) Jan Marek, Jan Valenta 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jana Šváchová 

Ověřovatelé zápisu Michal Knor, Tomáš Hanč 

 
 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Janu Šváchovou a za ověřovatele zápisu 
Michala Knora a Tomáše Hanče. 
 
Usnesení 24/11/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Janu Šváchovou 
a za ověřovatele Michala Knora a Tomáše Hanče.  
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana Šváchová, 
Michal Knor, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl 
doplnit do bodu “Různé” tyto body: platba školného v MŠ 
 
Program zasedání: 
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● Výsledek VŘ – Revitalizace ploch veřejné zeleně, výsadba nových alejí extravilánu 
obce Hlásná Třebaň  

● Výsledek VŘ – Revitalizace ploch veřejné zeleně v intravilánu obce Hlásná Třebaň 
● Dotace IROP Hasiči 
● Věcná břemena 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Různé – platba školného v MŠ 

 
Usnesení 24/11/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program 
zasedání. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana Šváchová, 
Michal Knor, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

2 Výsledek VŘ – Revitalizace ploch veřejné zeleně, 
výsadba nových alejí v extravilánu 

Návrh: Starosta informoval zastupitele o výsledcích VŘ k akci „Revitalizace ploch veřejné 
zeleně výsadba nových alejí v extravilánu“. 
 
Nabídka obsahuje:  

1) Zpracování PD Extravilánu obce 
2) Biologický posudek 

 
Otevírání obálek proběhlo dne 20. 5. ve 12:05. Celkem byly odevzdány 3 nabídky: 
 

- Ondřej Turek Bc. – s cenou 157 300 Kč s DPH 
- Land05 s.r.o. – s cenou 169 400 Kč s DPH 
- Living in green s.r.o. s cenou 121 000 Kč s DPH 

 
Komise pro otevírání obálek a hodnotící komise zasedala ve složení: Tomáš Snopek, Jana 
Pecharová, Kateřina Smoterová. 
 
Nabídka společnosti Living in Green s.r.o., která nabídla nejnižší cenu, splnila všechny 
potřebné náležitosti. S ohledem na to, že je jediným kritériem pro výběr dodavatele, byla 
nejnižší nabídková cena, doporučuje hodnotící komise zastupitelstvu vybrat ke spolupráci 
společnosti Living in Green s.r.o., 
 
Usnesení 24/11/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje jako vítěze výběrového 
řízení k akci „ Revitalizace ploch veřejné zeleně výsadba nových alejí v extravilánu „ společnosti 
Living in Green s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 121 000 Kč s DPH a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy o dílo. 
 
Hlasování: Pro (6) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana Šváchová, 
Michal Knor Proti (0), Zdržel se (1) Martina Musilová 
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3 Výsledek VŘ – Revitalizace ploch veřejné zeleně 
v intravilánu obce Hlásná Třebaň  

Návrh: Starosta informoval zastupitele o výsledcích VŘ k akci „Revitalizace ploch veřejné 
zeleně v intravilánu obce Hlásná Třebaň“. 
 
Nabídka obsahuje:  

1) Zpracování PD Intravilánu obce 
2) Biologický posudek 

 
Otevírání obálek proběhlo dne 20. 5. ve 12:05. Celkem byly odevzdány 3 nabídky: 
 

- Ondřej Turek Bc. – s cenou 121 000 Kč s DPH 
- Land05 s.r.o. – s cenou 139 150 Kč s DPH 
- Living in green s.r.o. s cenou 91 960 Kč s DPH 

 
Komise pro otevírání obálek a hodnotící komise zasedala ve složení: Tomáš Snopek, Jana 
Pecharová, Kateřina Smoterová. 
 
Nabídka společnosti Living in Green s.r.o., která nabídla nejnižší cenu, splnila všechny 
potřebné náležitosti. S ohledem na to, že je jediným kritériem pro výběr dodavatele, byla 
nejnižší nabídková cena, doporučuje hodnotící komise zastupitelstvu vybrat ke spolupráci 
společnosti Living in Green s.r.o., 
 
Usnesení 24/11/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje jako vítěze výběrového 
řízení k akci „ Revitalizace ploch veřejné zeleně v intravilánu obce Hlásná Třebaň „ společnosti 
Living in Green s.r.o. s nejnižší nabídkovou cenou 91 960 Kč s DPH a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy o dílo. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana 
Šváchová, Michal Knor Proti (0), Zdržel se (1) Martina Musilová 
 

4 Dotace IROP Hasiči 
Návrh: Starosta informoval o vypsané výzvě z IROP přes MAS Karlštejnsko na pořízení 
vybavení pro hasiče. Bohužel projekt zbrojnice, a požární nádrže zatím nemá stavební povolení 
a nejsou dostatečně připraveny, není tedy možné žádat.  
 
Obec může žádat na pořízení hasičské techniky, a to konkrétně na čtyřkolky s nástavbou pro 
hašení lesních požárů, což je technika velmi podporovaná HZS Středočeského kraje.  
 
Konkrétně by se jednalo o stroj s nástavbou pro hašení a doplněný upevněním pro radlici na 
sníh. Cena čtyřkolky i s nástavbou se pohybuje kolem cca 800 tis korun (čekáme na nabídky). 
Pro obec by to tedy znamenalo zátěž ve výši cca 40 tis korun. V majetku by pak měla nový 
stroj.   
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Usnesení 24/11/04: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje návrh na podání žádosti  
o dotaci z IROP prostřednictvím MAS Karlštejnsko na pořízení čtyřkolky včetně nástavby pro 
hašení lesních požárů. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Jiří Krátký, Juraj Calaj, Jana Šváchová, 
Michal Knor, Martina Musilová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

5 Výstupy z výborů a komisí 
 
Stavební výbor 

- běží připomínkování ÚP, minulý čtvrtek schůzka s dotčenými orgány – dorazili pouze 
zástupci CHKO vesměs bez připomínek, centrální změny v ÚP – nový stavební zákon 
vypouští regulační plány na žádost (obec bude vytvářet regulační plány sama). 
Starosta zjistí u projektantů, kolik bude stát vytvoření regulačního plánu. 

 
Finanční výbor 

- proběhla kontrola v MŠ – projednána drobná doporučení, zpracovává se zápis 
 
Kulturní 

- chystá se Plavba, je domluvené dětské divadlo na 19.10. Hurvínek 
 

6 Různé 

Zastupitelstvo projednalo výši školného na rok 2024/2025. Dle porovnání s okolními obcemi, 
řešilo zastupitelstvo návrh navýšení školného. Z diskuse vyplynulo, že je potřeba doplnit 
informace ze strany ředitelky školky, včetně sociálních poměrů mezi rodinami.  

 

Příští jednání zastupitelstva 
Jednání číslo 12/2024 

Datum, čas 18. 6. 2024 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Jan Marek 
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Ověřovatelé  Michal Knor ……….……….………. dne ……….……….………. 

 Tomáš Hanč ……….……….………. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….………. dne ……….……….………. 

 


